



## ALL THE DETAILS • POUR EN SAVOIR PLUS

Newsletter for the members of the Association of Justice Counsel  
Bulletin d'information à l'intention des membres de l'Association des juristes de Justice

December 20, 2011

### **PSLRB Confirms Establishment of Arbitration Board**

On December 19, 2011, the Chair of the Public Service Labour Relations Board (PSLRB) appointed [Francois Bastien](#) as arbitrator. The other members of the Arbitration Board are Mr. Paul Cavalluzzo, the AJC's nominee, and Mr. Jean-François Munn, the Employer's nominee.

Details about the next procedural steps and scheduling of hearing dates will be provided once available.

For more information on the proposals for arbitration filed by both parties, refer to [our communique](#) issued on November 18.

20 décembre 2011

### **La CRTFP confirme la formation d'un Conseil d'arbitrage**

Le 19 décembre 2011, le Président de la Commission des relations de travail dans la fonction publique (CRTFP) a nommé [Francois Bastien](#) comme arbitre. Les autres membres du Conseil d'arbitrage sont M. Paul Cavalluzzo, le représentant de l'AJJ et M. Jean-François Munn, le représentant de l'employeur.

Plus de détails sur les prochaines étapes procédurales et la fixation des dates d'audience seront fournis lorsque disponibles.

Pour plus d'informations sur les propositions d'arbitrage déposées par les deux parties, reportez-vous à [notre communiqué](#) émis le 18 novembre.